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rive. ENE FE EE ECE KEES ivr.)To:

From:

Sent: Fri 1/8/2021 12:03:55 PM

Subject: FW: Antw: doorlooptijd brieven

Received: Fri 1/8/2021 12:03:56 PM

Uitnodiging huisarts-scenario 1 thuisvaccinatie-DEF.pdf

Uitnodiging huisarts-scenario 3 voor iedereen-DEF.pdf

Hoi,

Ter info. Er is ook een bijslutier opgesteld waarin verwezen wordt naar de arts. Zie mijn opmerking daarover

onderaan mijn mail.

SALI ik maken ons grote zorgen om de afstemming van alle uitnodigingsmaterialen.

Groeten,

thus 1 | 3720 BA BilthovenRIVM Centrum voor Bevolkingsonderzoek | Pos

SESEo>; EE EXE
@rivm.nl>

STEiv. I EXE
Subject: RE: Antw: doorlooptijd brieven

Dank voor het doorsturen van de uitnodigingsbrief. Ik was ervan uitgegaan dat de brief voor de doelgroep van de

huisarts (die jij hebt getrokken en ook al is gedeeld met de gedragsunit, zie bijlage) en de ggd zo veel waar

mogelijk hetzelfde zouden zijn. Maar daar is blijkbaar geen afstemming geweest? Ik snap dat het proces natuurlijk
heel anders is voor de genodigden vanuit de ggd, maar het begin kan toch zo veel mogelijk hetzelfde zijn? Vooral

als het gaat om de doelgroep 60-plussers.

Ik heb verder nog niet in detail gekeken naar de brief, maar graag zou ik waar mogelijk de passages uit de brief die

er ligt voor de doelgroep vanuit de huisarts zo veel mogelijk willen laten overeenkomen met die vanuit de ggd wordt

gestuurd. En dan moet er natuurlijk gekeken worden hoe mensen die niet naar de GGD kunnen worden, zo goed

mogelijk kunnen worden geinformeerd, met als doel dat zo min mogelijk mensen thuis door de huisarts worden

geprikt (gezien de huidige verwachtingen mbt het Moderna vaccin). Dit betekent dat er procesafspraken gemaakt
moeten worden over:

« de wijze waarop 60-plussers zonder vervoer geinformeerd worden over de mogelijkheden om toch vervoer

te krijgen wo SCE = VWS mee bezig volgens mij) -> wie bewaakt dit?

* De wijze waarop mensen die echt niet mobiel zijn geinformeerd worden (thuisvaccinatie via huisarts, wat

moeten zij dan doen, huisarts bellen of huisarts informeert hen van te voren al. Dit laatste was eigenlijk de

afsprak maar de vraag is of dat zinvol is als er pas veel later een geschikt vaccin voor hen beschikbaar is). Er

is wel al een brief opgesteld voor deze groep die door de huisarts verstuurd zou worden, bij voorkeur voor de

brief van de ggd, zie bijlage. -> hier moeten we in de uitwerking met ggd en huisarts aandacht aan

besteden

Misschien is het een idee dat je de huisartsenbrief en aanvullende informatie uit de ggd-brief bij elkaar zet en met

bovenstaande in het achterhoofd een volgende versie opstelt?

Volgens mij betreffen de onduidelijkheden vooral de wijze waarop de mensen die niet naar de GGD-locatie kunnen

komen, geinformeerd moeten worden. Daar moeten we het dan vanmiddag over hebben.
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EENik zag een bijsluiter waarin ook verwezen wordt naar de arts. Komen de verwijzingen naar de arts

overeen met de aanpassingen die nu ook in de vragenlijst worden doorgevoerd? Is deze bijsluiter ook gedeeld met

de huisartsen?

Groeten,

RIVM Centrum voor Bevolkingsonderzoek | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

Sent: vrijdag 8 januari 2021 11:22

rium. EE IERIE
@rivm.nl>

rium. ol; iE EXE)

Subject: RE: Antw: doorlooptijd brieven

Hi collega’s,

Ik haak vanuit Communicatie aan. Hopelijk heb ik nu de belangrijkste spelers bij elkaar. Ik begrijp dat | EES =!

een afgeleide van de betsaande uitnodiging heeft gemaakt, zie bijlage. Ik heb hier nog wel wat vragen en

opmerkingen bij. Maar ik begrijp ook vo EAE er na overleg van vanmorgen nu nog veel onduidelijkheden zijn.

We kunnen eventueel verschillende scenario’s uit gaan werken, maar de vraag is of dat in deze fase handig is.

1k wil de concept-tekst ook graag aan de RIVM Gedragsunit voorleggen. Ik hoor graag van jullie of bijgevoegde
versie ook al met hen deelbaar is? Zeker gezien de oplage is het heel belangrijk dat er vanuit die expertise nog naar

gekeken wordt.

Vriendelijke groet,

5.12e 5.1.2¢

Bedrijfsvoering | Communicatie en Documentaire informatievoorziening

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA Bilthoven

rivm.nl

http://www.rivm.nl

RIVM De zorg voor morgen begint vandaag

Sent: donderdag 7 januari 2021 23:48

priv.» EXEC] NEKIEESNER vm

Subject: RE: Antw: doorlooptijd brieven

Liep nog na te denken...
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Gaat de GGD deze mensen inplannen? Ofwel gaan ze zelf bellen voor afspraak? Dan is het cok niet erg om dagelijks een pluk te

posten. Scheelt tijd bij de drukker bijvoorbeeld. De Ggd kan ook maar een bepaald aantal telefoontjes op een dag afhandelen. Dus

ipv op 1 dag alles versturen kan je ook dagelijks dat was klaar is op de bus gooien.

Groetjes

Van: rivm.nl>

Datum: 7 januari 2021 om 23:05:06 CET

aan: [SED IEXEDIIIN< rivm.ni>

Onderwerp: RE: Antw: doorlooptijd brieven

Sent: donderdag 7 januari 2021 22:59

Subject: Antw: doorlooptijd brieven

HoIEEN

De basisbrief kan al klaar liggen (maak hem zo universeel mogelijk!) en duidelijk moet zijn of er een soort oproepkaarten bij zitten.

Voor zover ik begrijp is de gedachte een A4 met 2 oproepkaarten die als adresdrager gebruikt wordt, zodat de rest zonder naam

eenvoudig toegevoegd kan worden. Veel minder kans op fouten en datalekken JEN ou hier al naar kijken. Xerox is de partij

die dit print. Geen idee welke afspraken net hen gemaakt zijn qua doorlooptijd. Addcomm is sinds de verloren aanbesteding geen

partij meer. Impress officieel ook niet gezien de samenstelling van de inhoud van de envelop. Dit valt volgens [EXE gonder
contract Xerox.

Groetjes

van: JEEEMe ivn.nl>
Datum: 7 januari 2021 om 22:44:05 CET

@rivm.nl>

Onderwerp: doorlooptijd brieven

+oICE

Waarschijnlijk moeten op korte termijn oudere leeftijdscohorten vanuit CIMS opgeroepen worden voor vaccinatie bij
de GGD (en als dat niet lukt qua mobiliteit, kunnen ze naar de huisarts).

Ik wil bij jullie graag nog 1 keer checken of het volgende nog steeds klopt qua uitnodigen:
Work-around om het juiste cohort te selecteren|jEXEZJl] 2 dagen
Brief: van aanleveren cohortgegevens tot die brief op de mat ligt CRIP : 2 weken

Er kwam vanavond bij een overleg veel commentaar hierop (onterecht naar mijn mening overigens), dus ik vraag

het toch nog een keertje. Kunnen we dit op de een of andere manier nog versnellen, of is dit gewoon wat het is?

En nog een laatste vraag: zitten in die 2 weken ook de tijd die de drukker nog heeft om de brieven te printen, of is

dat een apart proces wat geregeld moet worden? En dan nog een allerlaatste vraag: moet dit van tevoren

gereserveerd worden bij de partij die dit hele proces regelt, of kunnen we daar in principe zeggen: hier is het

format van de brief, wil je het hu meteen gaan regelen?

Ik hoop dat jullie me hiermee kunnen helpen zodat we dit helder hebben vol IEE
Groet,
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Strategie- en Beleidsteam Infectieziektebestrijding - RIVM

Werkdagen

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding
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